



MEMORANDUM OF UNDERSTANDING (MOU) BETWEEN HEBEI UNIVERSITY OF CHINESE MEDICINE (CHINA) AND EGYPTIAN CHINESE UNIVERSITY (EGYPT)

Hebei University of Chinese Medicine (HUCM), from the Peoples' Republic of China, and Egyptian Chinese University (ECU), from the Arab Republic of Egypt, hereinafter referred to as Parties, agree on the following:

- 1. In order to strengthen the cooperation and exchanges in education, medical treatment, health care and rehabilitation, jointly promote the development of science, technology and culture, and enhance the friendship between the two peoples, both parties have decided to establish friendly relations from now on.
- 2. To conduct extensive exchanges, explore and carry out various forms of cooperation in Chinese medicine, acupuncture and moxibustion, physical therapy, health care, Chinese language and traditional culture.
- 3. To carry out educational cooperation, joint training of undergraduates and graduate students, and activities such as student exchanges and communication, short-term visits, etc.
- 4. To conduct academic exchanges and send teachers to each other for short or long-term lectures, academic research, health care treatment, etc.
- 5. To conduct exchanges in traditional culture, and activities such as exhibition, performance and visits in terms of Chinese medicine cultural works, Chinese medicine health care products and handicrafts, etc.
- 6. To jointly apply for Confucius institute to deepen exchanges and cooperation in Chinese medicine and Chinese language, and create high-quality brands.
- 7. To carry out research and hold international academic conferences on Chinese medicine, physical therapy, Chinese medicine and western medicine integration and comparison.

8. To strengthen communication and strive for substantive cooperation. Specific matters shall be separately negotiated or an agreement shall be signed.

Representive:

PROF SAMY NASEF
DEAN OF FACULTY
OF PHYSICAL THERAPY
EGYPT CHINESE UNIVERSITY

Date: Dec. 4th, 2018

Witness

PROF HASSAN RAGAB

CONSULTANT

EGYPT CHINESE UNIVERSITY

Representive:

PROF FANG JIAYI

DEAN OF INTERNATIONAL OFFICE

HEBEI UNIVERSITY

OF CHINESE MEDICINE





河北中医学院(中国)与 埃及中国大学(埃及) 合作备忘录

中华人民共和国河北中医学院(HUCM),阿拉伯埃及共和国埃及中国大学(ECU),以下合称为双方。

- 1. 中国河北中医学院与埃及中国大学为加强教育、医疗和保健康复等领域的合作与交流,共同促进科学技术和文化发展,增进两国人民之间的友谊,双方决定从即日起建立友好关系。
- 2. 双方在中医药、针灸、理疗、保健、汉语、传统文化等方面进行广泛的交流,探索和开展多种形式的合作。
- 3. 双方开展教育合作和学生交流,共同培养本科生、研究生,进行学生交换、短期访学等活动。
- 4. 双方开展学者交流,互派教师到对方进行短期或长期的讲学、学术研究及医疗保健等工作。
- 5. 双方开展传统文化交流,在中医药文化作品、中医药保健品、中医药工艺品等方面进行展览、演出、寻访等活动。
- 6. 双方共同申办孔子学院,以在中医药、汉语方面加深交流合作,创造优质品牌。
- 7. 双方在中医、物理治疗、中医和西医结合与比较等方面共同开展研究、召开国际学术会议等。
- 8. 双方加强联络沟通,争取开展实质合作。具体事项另行协商或签订协议。

代表:

PROF SAMY NASEF 埃及中国大学物理治疗学院院长

日期: 2018年12月4日

见证人:

PROF HASSAN RAGAB

埃及中国大学顾问

代表: 房家毅

河北中医学院

国际教育学院院长